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P R O T O K Ó Ł  Nr XVI/07 
sesji Rady Miasta Dęblin 
z dnia 27 września 2007 r. 

 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna nr 1 Ratusza Miasta. 

 

Czas trwania sesji: godz. 9
00

 - 15
00

. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

 

W sesji uczestniczyło - 14 radnych. 

 

Nieobecny radny - Waldemar Chochowski. 

 

Ad. pkt 1. 
Otwarcie sesji. 
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Pan Ryszard Karpiński - Przewodniczący Rady 

Miasta Dęblin. W sesji wzięło udział 14 radnych, na ustawowy skład Rady - 15 radnych, co 

stanowi quorum, wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

• Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, 

• Sekretarz Miasta - Marek Basaj, 

• Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta, 

• Przedstawiciele Zarządów Osiedlowych, 

• Radni Rady Powiatu, 

• Prezes Zarządu Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. - Dariusz 

Wojdat, 

• Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych - Piotr Kania, 

• Prezes KKS "Czarni" - Marek Gorczyca, 

• Kierownik Warsztatów Terapii Zajęciowej - Jolanta Pyra, 

• Przedstawiciele lokalnej prasy. 

 

Listy obecności radnych, przedstawicieli zarządów osiedlowych oraz gości stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 

Radni otrzymali porządek obrad sesji wraz z materiałami w ustawowym terminie. 

 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński - wprowadził do porządku obrad 

autopoprawkę polegającą na wprowadzeniu punktu 7i - rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Dęblin na 2007 rok. Projekt uchwały był 

przedmiotem dyskusji na wszystkich posiedzeniach Komisji stałych RM. 
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Więcej uwag i wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Miasta 

odczytał pełne brzmienie porządku obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza Miasta w okresie 

między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Wolne wnioski. 

6. Informacja o targowiskach miejskich położonych na terenie miasta Dęblin. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości punktów w złotych 

dla pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie; 

b) ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu  

w złotych dla pracowników jednostek organizacyjnych działających w zakresie 

oświaty, nie będących nauczycielami; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej  

w Dęblinie; 

d) zamiany działek przy ul. Słowackiego; 

e) nabycia działki nr 200 położonej przy ul. Stawskiej; 

f) nabycia działki nr 1449 położonej przy ul. Spacerowej; 

g) zmiany uchwały Nr LVII/32/200 Rady Miasta Dęblin z dnia 29.0.200 r.  

w sprawie określenia zasad ustalania i poboru, terminów płatności  i wysokości 

stawek opłaty targowej oraz zarządzenia jej poboru w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

h) zatwierdzenia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Dęblinie na 

lata 2007-2014; 

i) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Dęblin na 2007 r. 

8. Informacja na temat funkcjonowania stomatologii i medycyny szkolnej w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto Dęblin. 

9. Informacja Komisji Rewizyjnej o realizacji uchwał i wniosków zgłaszanych na 

sesjach Rady Miasta w V kadencji. 

10. Rozpatrzenie wniosku w sprawie złożonej rezygnacji z funkcji skarbnika miasta  

w związku z nabyciem uprawnień emerytalnych. 

11. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

12. Zatwierdzenie protokołów  XIV i XV sesji Rady Miasta. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza Miasta 
w okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Miasta  Ryszard Karpiński - przedstawił informację o swojej pracy 

między sesjami, tj. w okresie od dnia 30.08 do dnia dzisiejszego: 

• w dniu 31.08.2007 r. w Ratuszu Miasta odbyło się uroczyste spotkanie z okazji Dnia 

Kombatanta. Na to spotkanie z okręgu lubelskiego przybyło 92 osoby. 

Przewodniczący zwrócił się do Burmistrza Miasta o organizowanie takich spotkań co 

roku; 

• w dniu 7.09.2007 r. wspólnie z Burmistrzem Miasta i Naczelnikiem Wydziału 

Oświaty i Spaw Społecznych, Przewodniczący RM uczestniczył w spotkaniu  

z Rektorem Akademii Pedagogiki Specjalnej w Warszawie; 
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• tego samego dnia odbył się festyn na terenie Jednostki Wojskowej Stawy. Festyn był 

zorganizowany z okazji  62 rocznicy utworzenia Śląskiego Okręgu Wojskowego; 

• na dzień 11.09.2007 r. został zwołany Konwent RM; 

• 13.09.2007 r. odbyła się nadzwyczajna sesja, zwołana na wniosek Burmistrza Miasta, 

związana z koniecznością podjęcia uchwały w sprawie utworzenia okręgu 

wyborczego w 6 Szpitalu Wojskowym SPZOZ w Dęblinie w związku  

z zarządzonymi na dzień 21 października wyborami parlamentarnymi; 

• 16.09.2007 r. odbyła się ogólnopolska impreza integracyjno - sportowa wyścigi na 

wózkach inwalidzkich Grand Prix '2007. Przewodniczący RM podziękował 

organizatorowi imprezy, zmarłemu w dniu wczorajszym - Franciszkowi 

Nowakowskiemu, którego pamięć uczczono minutą ciszy; 

• Przewodniczący uczestniczył ponadto w przysiędze w Szkole Podoficerskiej Sił 

Powietrznych; 

• w dniu 26.09.2007 r. Przewodniczący brał udział w sesji Rady Miasta Puławy oraz 

Senatu Puławskiej Szkoły Wyższej, poświęconej 10-leciu istnienia PSW. Uchwałą 
Senatu PSW Miasto Dęblin oraz radny Rady Miasta - Adam Cenkiel uhonorowani 

zostali specjalną odznaką. Radny Adam Cenkiel jest twórcą insygniów tejże Szkoły. 

 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - poinformował o swojej pracy między sesjami: 

• przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady; 

• 31.08.2007 r. odbyło się spotkanie Kombatantów, organizowane przez Związek 

Kombatantów RP i Byłych Więźniów Politycznych. W organizację tego spotkania 

dużo serca włożył Pan Zdzisław Głowacki. W spotkaniu uczestniczyli 

przedstawiciele z całego województwa. Spotkanie obejmowało wizytę w Sali 

Tradycji Szkoły Orląt, złożenie wiązanek w miejscach pamięci narodowej na terenie 

całego miasta oraz zwiedzanie Twierdzy; 

• 2.09.2007 r. odbyło się Święto 15 Pułku Piechoty "Wilków", rozpoczęte uroczystą 
mszą św. oraz złożeniem wieńców we wszystkich miejscach pamięci narodowej. W 

uroczystości były wystawione poczty sztandarowe z dęblińskich szkół; 

• 2.09.2007 r. uczestnictwo w dożynkach powiatowych w Rososzy; 

• 5.09.2007 r. Burmistrz odbył spotkanie z Prezesem Przedsiębiorstwa Robót 

Drogowych w Puławach na temat organizacji robót na ul. Stężyckiej i Mickiewicza. 

Obecnie te roboty są w toku. Nawierzchnia asfaltowa jest już wykonana. W trakcie 

realizacji są zjazdy. Będzie jeszcze uzupełnienie poboczy tłuczniem. Termin 

zakończenia inwestycji - 31.10.2007 r. Co do ścieżki rowerowej - złożyliśmy 

wniosek, zostaliśmy ujęci na liście rezerwowej. Jest już podjęta uchwała przez 

Sejmik Województwa Lubelskiego o przyjęciu tej pomocy i jest ogłoszony przetarg 

na realizację w tym roku 264 m ścieżki rowerowej. Termin przetargu został 

wyznaczony na  16.10.2007 r., natomiast termin zakończenia robót - do 15.12.2007 r. 

Jako kontynuacja tej inwestycji zostało zlecone wykonanie przez miasto 

dokumentacji  na brakujący odcinek drogi - do granic miasta; 

• 7.09.2007 r. wspólnie z Przewodniczącym RM i Naczelnikiem Wydziału Oświaty, 

Kultury i Sportu Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z Rektorem Akademii 

Pedagogiki Specjalnej w Warszawie w sprawie dalszego funkcjonowania APS  

w naszym mieście. Spotkanie przebiegało w bardzo przyjemnej atmosferze. Zdaniem 

Pana Rektora na dzień dzisiejszy nie ma możliwości reaktywowania istnienia APS  

w Dęblinie z uwagi m.in. na mały nabór na studia licencjackie. Jest możliwość 
uruchomienia Punktu Konsultacyjnego dla studentów studiów magisterskich lub 

zorganizowania studiów podyplomowych pod warunkiem zapewnienia odpowiedniej 
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liczby studentów oraz bazy lokalowej. Zdaniem Burmistrza baza lokalowa powinna 

być w oparciu o obiekty należące do miasta; 

• w dniu 7.09.2007 r. udział w święcie w Jednostce Wojskowej w Stawach; 

• 13.09.2007 r. wspólnie z Dowódcą Pułku Drogowo - Mostowego Burmistrz brał 

udział w spotkaniu w Rejonowym Zarządzie Infrastruktury w Lublinie w sprawie 

przejęcie kina Twierdza przez miasto. Ustalono, że miasto wystąpi do MON o 

przekazanie tej nieruchomości; 

• w dniu 16.09.2007 r. odbyła się V ogólnopolska impreza integracyjno - sportowa 

wyścig na wózkach inwalidzkich Grand Prix 2007 zorganizowana przez Dęblińskie 

Integracyjne Stowarzyszenie Osób Niepełnosprawnych. Miasto pomagało  

w organizacji tej imprezy i ufundowało puchary; 

• 17.09.2007 r. odbyło się uhonorowanie Pani Marianny Stępień, która 7.09.2007 r. 

skończyła 100 lat; 

• 18.09.2007 r. odbyło się spotkanie z Zespołem Projektowym w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Masów. Plan ten w najbliższym czasie 

zostanie skierowany do publicznego wyłożenia; 

• 18.09.2007 r. w Ratuszu Miasta odbyło się spotkanie z mieszkańcami centrum miasta 

w sprawie kanalizacji. Spotkanie cieszyło się dużym zainteresowaniem; 

• 20.09.2007 r. odbyło się spotkanie z Komendantem Powiatowym Państwowej Straży 

Pożarnej w sprawie uruchomienia Posterunku PSP w os. Masów. Termin 

uruchomienia Posterunku przewidziany jest w październiku; 

• 21.09.2007 r. została podpisana umowa z Bankiem Ochrony Środowiska na 

przedłużenie kredytu bieżącego; 

• 22.09.2007 r. odbyła się przysięga w Szkole Podoficerskiej Sił Powietrznych; 

• 22.09.2007 r. był otwarty Urząd Miasta w celu umożliwienia mieszkańcom wymiany 

dowodów osobistych. Wnioski o wydanie dowodów osobistych powinny być złożone 

do końca roku. Ten termin nie został przedłużony. Przedłużenie terminu odnosi się do 

wydania dowodów. Niewykluczone, że podczas wyborów parlamentarnych będzie 

możliwość składania wniosków o wymianę dowodów; 

• 23.09.2007 r. odbyły się dożynki gminne w Stężycy; 

• sprzedane zostało w przetargu mieszkanie na os. Wiślana w bloku 13. Cena 

osiągnięta - 67.000 zł, przy cenie wywoławczej 56.000 zł. Dzisiaj podpisany będzie 

akt notarialny; 

• na dzień 17.10.2007 r. został ogłoszony przetarg na kredyt długoterminowy w 

wysokości  2.325.000 zł, zgodnie z projektem budżetu; 

• ogłoszony został przetarg na sprzedaż działki przy "Jubilacie" na os. Lotnisko. 

Przetarg jest wyznaczony na 26.10.2007 r. Jest to przetarg ustny, otwarty. Wadium 

należy wpłacić zgodnie z przepisami do 22.10.2007 r. Ogłoszenie o przetargu jest 

opublikowane na stronie internetowej. Cena wywoławcza wynosi 150.000 zł.  

W ogłoszenie o przetargu jest zastrzeżenie o konieczności odtworzenia w innym 

miejscu boiska sportowego oraz zapewnienie lokalu na placówkę pocztową; 
• został ogłoszony konkurs na najładniejszy budynek w mieście w dwóch kategoriach: 

budynek mieszkalny i budynek użytkowy. Zgłoszenia będą przyjmowane do 

31.10.2007 r. Do konkursu będą przyjmowane budynki, które uzyskały pozwolenie 

na użytkowanie w ciągu ostatnich 5 lat. Będzie to coroczny konkurs; 

• trwają przygotowania do wyborów parlamentarnych, zarządzonych na dzień 
21.10.2007 r. Zostało wydane obwieszczenie o obwodach głosowania. Do dnia 

jutrzejszego jest termin do powołania Komisji Wyborczych. Osoby do Komisji 



                                                        _________________________________________________________ 

  Protokół Nr XVI/07 sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 27 września 2007 r. 

                                                   

5 

zgłaszają Komitety Wyborcze. Ponadto w skład Komisji wchodzi jeden pracownik 

samorządowy; 

• Burmistrz wydał zarządzenie w sprawie przygotowań do opracowania projektu 

budżetu. Zgodnie z procedurą wnioski do projektu budżetu należy składać do 15 

października; 

• zostało wykonane oświetlenie na os. Wiślana. Jest zgłoszone do odbioru. Wykonawcą 
był Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. Drugi wykonawca PKP 

Energetyka przystąpi do realizacji swojej części, tj. ul. Stężyckiej i Mickiewicza; 

• na 1.10.2007 r. został ogłoszony przetarg na chodnik na ul. Rogowskiego; 

• nie dał rezultatu konkurs na koncepcję architektoniczno - przestrzenną 
zagospodarowania Centrum Miasta. Konkurs zostanie ponowiony; 

• rozstrzygnięty został przetarg na modernizację instalacji centralnego ogrzewania  

w budynku przy ul. Wiślana 33. Wpłynęły dwie oferty: MZGK i Prohan. Wybrana 

została oferta firmy Prohan za kwotę 118.341,70 zł brutto; 

• został rozstrzygnięty przetarg i podpisana została umowa na budowę kanalizacji  

w ul. Piłsudskiego. Wygrała firma Taylor za kwotę 250.210,67 zł brutto; 

• nie dał rezultatu ogłoszony przez Powiat przetarg na budowę kładki nad Irenką w 

ciągu ul. Spacerowej. Jest ogłoszony kolejny przetarg na 1.10.2007 r.; 

• w dniu dzisiejszym została podpisana umowa na budowę oświetlenia ulicznego na  

ul. Słowackiego za kwotę 31.722 zł oraz 900 zł nadzór inwestorski; 

• w miesiącu kwietniu została przeprowadzona kontrola wykorzystania środków na 

dofinansowanie m.in. społeczności romskiej. Były pewne zastrzeżenia na temat 

sposobu wykorzystania tych środków. Mamy zalecenie zwrotu kwoty 16.243,51 zł do 

budżetu państwa. Są to środki, które były wydatkowane w roku 2004 i 2005. Jedna 

kwota dotyczy niezapłaconej faktury w roku budżetowym, tylko została zapłacona  

w styczniu, a więc w następnym roku budżetowym. Druga uwaga dotyczyła zamiany 

materiałów i faktur między świetlicą romską a Domkiem Sochackiego. Jutro  

w Urzędzie Wojewódzkim będą przeprowadzone rozmowy w sprawie umorzenia tej 

kwoty. 

 

Ad. pkt 4. 
Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
 

Interpelacje, zapytania i wnioski zgłaszali: 

 
Radny Henryk Wiejak wnioskował o: 

• podjęcie działań w celu odnowienia elewacji budynku nr 33  

w ul. Stężyckiej; 

• pozyskanie terenu pod cmentarz komunalny; 

• oznakowanie poziome przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ulic: Ogrodowa,  

1 Maja. 

 

Radny Krzysztof Karbowski:  
• ponowił wniosek w sprawie należytego utrzymania miejsc pamięci narodowej; 
• wnioskował o większe zabezpieczenie w zakresie porządku publicznego centrum 

miasta podczas różnych uroczystości odbywających się na Placu pod Pomnikiem -  

Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt; 
• wnioskował o rozwiązanie problemu nagminnego przekraczania prędkości na drodze 

krajowej nr 48; 
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• wnioskował o ujęcie w projekcie budżetu miasta na 2008 r. potrzeb dęblińskich szkół 

w zakresie remontów i modernizacji termoizolacyjnej, wymiany okien i remontu 

sanitariatów; 
• wnioskował o wycięcie w bieżącym roku drzew wyznaczonych do wycinki w pasie 

drogi krajowej nr 48; 
• wnioskował, aby remonty cząstkowe nawierzchni dróg nie odbywały się metodą  

"grysu na sucho" z uwagi na duże niszczenia karoserii samochodów; 
• zapytał, dlaczego wczoraj, w ciągu dnia paliły się lampy uliczne w ul. Podchorążych? 

• wnioskował o dopracowanie materiałów promocyjnych miasta; 

• wnioskował o podjęcie działań zmierzających do przejęcia prowadzenia szkół 

średnich przez miasto; 

• radny nie otrzymał odpowiedzi na pisemny wniosek w sprawie przejścia Dęblina do 

województwa mazowieckiego. Podkreślił, że powyższy wniosek nie był poddany pod 

głosowanie. 

 

Radny Waldemar Potyra: 
• wnioskował o dokończenie remontu ul. Partyzantów oraz o uprzątnięcie  

ul. Staromiejskiej po wykonanej inwestycji; 

• zapytał, jak przebiega realizacja miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego os. Żdżary I? 

• wnioskował o wycięcie krzaków oraz wywiezienie wykopanych konarów drzew  

w ul. Niepodległości (teren przylegający do ul. Żabiej); 

• wnioskował o wycięcie drzewa na posesji Pani Rus, zamieszkałej przy ul. Żabiej; 

• zapytał, co dzieje się z wyciętymi drzewami, stanowiącymi własność miasta? 

• wnioskował o podjęcie działań zmierzających do zahamowania dewastacji ciągu 

pieszego w ul. Niepodległości. 

 

Radny Henryk Brożyna: 
• wnioskował o wykonanie progu zwalniającego w ul. Kowalskiego (między blokiem 

nr 18 a 19); 

• wnioskował do Starosty Ryckiego o udostępnienie dokumentacji modernizacji  

ul. Spacerowej w Dęblinie; 

• ponowił wniosek do Starosty Ryckiego o wykonanie oznakowania poziomego  

i pionowego na ul. Spacerowej oraz wykonanie przejścia dla pieszych przy wjeździe 

na parking ROD -"Orlik" od strony os. Lotnisko; 

• wnioskował o wycięcie chwastów na ul. Spacerowej oraz podniósł problem 

oczyszczenia studzienek kanalizacyjnych w tej ulicy, które zostają zapychane 

skoszoną trawą. 
 

Radny Mieczysław Skibiński - wnioskował o podanie terminów zakończenia budowy 

mostka, ścieżki rowerowej, skrzyżowania i odwodnienia ul. Spacerowej. 

 

Radny Andrzej Banaś złożył następujące wnioski:   
• o wystąpienie do właściwych podmiotów o ujęcie w ich budżetach na 2008 r. 

następujących zadań: 
1) lokalizacja i budowa przystanku PKS w okolicach wiaduktu dla linii Puławy - 

Dęblin-Puławy; 

2) dokończenie chodnika i nakładki asfaltowej w ul. Krasickiego; 
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3) modernizacja ul. Podchorążych (wiadukt - przejazd kolejowy), budowa 

chodnika i ścieżki rowerowej; 

• wniosek o uporządkowanie terenu za cmentarzem Balonna i wyprofilowanie  drogi 

dojazdowej do wału; 

• wniosek o rozważenie zorganizowania białej niedzieli przez zakłady opieki 

zdrowotnej z Dęblina w zakresie podstawowych badań profilaktycznych; 

• radny zwrócił się o udzielenie krótkiej informacji na temat lokalizacji strzelnicy na 

terenie WSOSP. Zapytał - jaka jest perspektywa przed WSOSP od stycznia 2008 r. 

oraz poprosił o informacje na temat zagospodarowania terenu przy ul. Niepodległości 

i ul. Kockiej; 

• podziękował za poprawę estetyki ul. Krasickiego i za wykonanie oświetlenia przy 

garażach w ul. Podchorążych; 

• radny przekazał wniosek Zarządu Osiedla "Podchorążych" o wystąpienie do Zarządu 

Dróg Wojewódzkich z wnioskiem o uwzględnienie w budżecie na 2008 r. 

modernizacji chodnika i budowy ścieżki rowerowej w ul. Podchorążych. 

 

Radny Ryszard Zarówny - wnioskował o przeprojektowanie kładki na ul. Spacerowej na 

kładkę o mniejszej nośności oraz o wykonanie zatoki przystankowej dla Busów w odległości 

co najmniej 100m od bramy awaryjnej przy Szpitalu Wojskowym na ul. Spacerowej. 

 

Radny Stanisław Kopacz - zapytał - kiedy zostanie uzupełniony znak "Przejście dla 

pieszych" w ul. Wiślanej na wysokości skrzyżowania ul. Wiślanej z ul. Żwirki i Wigury? 

 

Radny Waldemar Warenica - podziękował za naprawę oświetlenia ul. Stężyckiej oraz 

przekazał podziękowanie od Wspólnoty Bloku Nr 3 w os. Wiślana za pozytywne załatwienie 

sprawy. 

 

Ad. pkt 5. 
Wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca Zarządu Osiedla "Jagiellońskiego" - Danuta Krajewska - powiedziała, 

że 30 sierpnia 2007 r. złożyła do Burmistrza Miasta wniosek w sprawie utwardzenia boiska 

do piłki ręcznej i koszykowej. Do dnia dzisiejszego nie otrzymała odpowiedzi. 

 
Radny Krzysztof Karbowski - wnioskował do Burmistrza o monitoring ul. Warszawskiej 

oraz o zakaz  wywieszania plakatów na drzewach. 

 

Następnie głos zabrał Pan Piotr Kania - Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych, który 

udzielił odpowiedzi na pytania i wnioski dotyczące dróg powiatowych. Jeżeli chodzi  

o sprawę oznakowania - zobowiązuję się, że w trybie pilnym przeprowadzimy zmiany  

w organizacji ruchu, jeśli chodzi o znaki "przejścia dla pieszych", "zakaz parkowania" przy 

bramie na ul. Spacerowej. Każdy znak ustawiony na drodze wymaga zmiany organizacji 

ruchu oraz odpowiedniej dokumentacji. Sprawy inwestycyjne - ul. Partyzantów,  

ul. Staromiejska. Zakres inwestycji ustala Rada Powiatu. Jeżeli chodzi o dokumentację  
ul. Spacerowej - to przekażę ten wniosek Panu Staroście. Inwestycja na ul. Spacerowej była 

prowadzona przez Wydział Rozwoju i Zarządzania Mieniem Powiatu. Dyrektor ZDP dostał 

tę ulicę w utrzymanie. Były prowadzone rozmowy między Panem Burmistrzem i Panem 

Starostą na temat skrzyżowania przy Szkole, żeby zrobić to kompleksowo wraz  

z chodnikami i nawierzchnią. Jeżeli chodzi o kładkę, to prawdą jest, że pierwszy przetarg nie 
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został rozstrzygnięty, nie został wyłoniony wykonawca. Sprawa tonażu kładki - poprzednia 

kładka została zaprojektowana jako kładka drewniana i po przeprojektowaniach kładka 

została zaprojektowana tak, żeby przenosić obciążenia w razie awarii lub remontu 

istniejącego mostu, kiedy os. Lotnisko i os. Masów zostaje odcięte od świata. W dniu 

wczorajszym oznaczyliśmy część drzew do wycinki na drogach miasta Dęblina. Odpady 

poinwestycyjne na ul. Staromiejskiej będą usunięte do końca tygodnia. Jeżeli chodzi 

odwodnienie  ul. Spacerowej - zwracałem się do Zarządu Powiatu o przeznaczenie środków 

na wykonanie odpływów, jest to kwota ok. 50.000 zł. Na razie nie ma pieniędzy na to 

zadanie. Jeżeli chodzi o ścieżkę - w ramach gwarancji będzie ona reklamowana. 

 
Przewodniczący RM - Ryszard Karpiński - podziękował za szybką interwencję w sprawie 

wyregulowania studzienki  na wysokości posesji 1 Maja 113. 

 

Ad. pkt 6. 
Informacja o targowiskach miejskich położonych na terenie miasta 
Dęblina. 
 

Informację o targowiskach miejskich położonych na terenie miasta Dęblin przedstawiła Pani 
Alicja Zwierzchowska - Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem 
Komunalnym Urzędu Miasta, która powiedziała m.in., że na terenie miasta Dęblin 

funkcjonuje jedno targowisko miejskie zlokalizowane przy ulicy Niepodległości. Targowisko 

to prowadzone jest od 01.06.2006 r. przez Urząd Miasta Dęblin. Poboru opłaty targowej  

dokonuje MZGK Sp. z o.o. w Dęblinie, zgodnie z uchwałą nr LVII/352/2006 Rady Miasta 

Dęblin z dnia 29 czerwca 2006 r. w sprawie określenia zasad ustalania i poboru, terminów 

płatności i wysokości stawek opłaty targowej oraz zarządzenia jej poboru w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. Wynagrodzenie 

za inkaso opłaty targowej ustalono w wysokości 10% zainkasowanej kwoty opłaty targowej.  

MZGK Sp. z o.o. w Dęblinie nie jest zainteresowana dalszym poborem opłaty targowej. Z 

wnioskiem o zlecenie inkasa opłaty targowej na przedmiotowym targowisku wystąpił KKS 

„Czarni”. W tej sprawie zostanie przedłożony Radzie Miasta projekt uchwały.  

Na terenie targowiska były prowadzone wyłącznie prace porządkowe i  drobne naprawy 

eksploatacyjne. Infrastruktura targowiska jest stara i wyeksploatowana. Potwierdzają to 

również wyniki kontroli sanitarno- higienicznej przeprowadzonej w dniu 22 czerwca 2007 r. 

przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Rykach. Stwierdzono m.in.: 

- brak odprowadzenia wód opadowych; 

- teren targowiska częściowo utwardzony – w części utwardzonej  widoczne ubytki w kostce;  

- oznaczenie targowiska z podziałem na stanowiska sprzedaży nieczytelne, pościerane; 

- targowisko wyposażone w dwie TOI-TOI bez umywalek; 

- sprzedawcy poza kioskami mięsnymi mają dostęp tylko do bieżącej wody zimnej;  

- sprzedaż mięsa prowadzona w kioskach mięsnych (wówczas tylko 3 dzierżawców kiosków  

   miało decyzję PPIS w Rykach na prowadzenie tej działalności); 

Zgodnie z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego DĘBLIN – 

CENTRUM II – część I teren, na którym obecnie zlokalizowane jest targowisko 

przeznaczony jest w dalszym ciągu pod usługi komercyjne – targowisko miejskie. 

Koszt utrzymania targowiska (wywóz odpadów komunalnych, pobór wody, koszt energii 

elektrycznej, wynajem i serwis kabin sanitarnych, paliwo do kosiarek naprawa punktu 

poboru wody) bez wynagrodzeń pracowników interwencyjnych wyniósł w br. już  
6.507,50 zł. W celu spełnienia wymogów sanitarnych niezbędne jest poniesienie przez 

Miasto Dęblin znacznych nakładów inwestycyjnych.  
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Poza koniecznością podjęcia działań inwestycyjnych niezbędne jest również uregulowanie 

kwestii powierzenia prowadzenia targowiska. 

Należy tu rozpatrzyć dwa warianty: 

I wariant - wydzierżawienie terenu targowiska innemu przedsiębiorcy. Wówczas Miasto 

obciążałyby wyłącznie koszty poboru inkasa. W tym przypadku targowisko przy ulicy 

Niepodległości przestałoby być targowiskiem miejskim. Oprócz kosztów utrzymania 

targowiska oraz podatku od nieruchomości, przedsiębiorca opłacałby czynsz dzierżawny w 

wysokości 1009 zł + 22% VAT miesięcznie. Przychody przedsiębiorcy z targowiska 

stanowiłyby opłaty pobierane np. za korzystanie z obiektów targowiska.  

Ze względu na wysokie koszty utrzymania targowiska oraz niewielkie przychody 

(targowisko czynne raz w tygodniu, sprzedaż głównie płodów rolnych) prowadzenie 

targowiska na własny rachunek przez przedsiębiorcę nie będzie działalnością dochodową 
dlatego wdrożenie tego wariantu jest raczej niemożliwe. Poprzedni dzierżawca rozwiązał 

umowę po trzech miesiącach. 

Wariant II – utrzymać to targowisko jako miejskie. Zlecić prowadzenie targowiska za 

wynagrodzeniem ustalonym w drodze negocjacji. Z wnioskiem w tej sprawie wystąpił KKS 

„Czarni” Dęblin.  

       Targowisko na stadionie  przy ul. 15 PP „Wilków” w Dęblinie  nie jest targowiskiem 

miejskim. Jego lokalizacja jest tymczasowa, gdyż teren ten jest przeznaczony na 

prowadzenie działalności sportowej. Prowadzenie targowiska jest działalnością gospodarczą 
wykonywaną na własny rachunek przez KKS „Czarni” Dęblin. Uchwałą Rady Miasta Dęblin 

Klub został również inkasentem opłaty targowej na przedmiotowym targowisku. 

Wynagrodzenie inkasenta zostało ustalone w wysokości 40 % zainkasowanej kwoty.  

W okresie od stycznia do sierpnia 2007 r. wyniosło ono 65.147,20 zł. Wysokość 
odprowadzonej do budżetu miasta opłaty targowej wyniosła za ww. okres 141.350,00 zł. 

Umowa dzierżawy z KKS „Czarni” Dęblin obowiązuje do dnia 31.12.2013 r. Targowisko 

zajmuje pow. 1,2965 ha, w tym 825 m
2
 to grunty pod obiektami handlowymi. Czynsz 

dzierżawny od gruntów i terenu targowiska wynosi 3.345,85 zł brutto miesięcznie. Ponadto 

dzierżawca opłaca również podatek od nieruchomości w wysokości 7.394,00 zł rocznie (10 

rat miesięcznych po 616,00 zł i dwie raty miesięczne po 617,00 zł).  

 

Informacja powyższa była szczegółowo omawiana na posiedzeniach komisji stałych Rady 

Miasta. 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Zdrowia  

i Problematyki Socjalnej oraz Samorządu i Porządku Publicznego - pozytywnie zaopiniowały 

przedłożoną informację. 
Komisje: Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Rewizyjna - nie opiniowały informacji. 

 

Informację Rada przyjęła jednogłośnie (12 głosami "za").  

 

Przedstawiona informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 7a. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego i wartości punktów w złotych dla 
pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie. 
 

Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawiła Pani Barbara Bochyńska 

- Zastępca Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej, która poinformowała, że 

wynagrodzenie punktowe dla Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie zostało ustalone 
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uchwałą Rady Miasta w 2003 r. Od tego czasu uchwała nie była zmieniana, czyli wartość 
punktu przez 4 lata pozostała taka sama. Przedstawiany projekt uchwały jest zgodny  

z rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 2 sierpnia 2005 r. w sprawie zasad wynagradzania 

pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych jednostek 

samorządu terytorialnego. Projekt uchwały zakłada wzrost wartości punktu o 0,50 zł i ustala 

najniższe wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 650 zł w I kategorii zaszeregowania oraz 

wartość jednego punktu w wysokości 5 zł dla pracowników administracyjnych Ośrodka 

Pomocy Społecznej oraz ustala najniższe wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 620 zł w I 

kategorii zaszeregowania oraz wartość jednego punktu w wysokości 3,50 zł dla pracowników 

obsługi Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Zdrowia  

i Problematyki Socjalnej oraz Samorządu i Porządku Publicznego - pozytywnie zaopiniowały 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Komisje: Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Rewizyjna - nie opiniowały projektu 

uchwały. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było, w związku z czym przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada przyjęła 

uchwałę Nr XVI/101/2007 w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego  

i wartości punktów w złotych dla pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7b. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu w złotych dla 
pracowników jednostek organizacyjnych działających w zakresie oświaty, 
nie będących nauczycielami. 
 

Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Pan Czesław Matysek - Naczelnik Wydziału 

Oświaty, Kultury i Sportu Urzędu Miasta. Poinformował, że projekt uchwały ma podobną 
treść do poprzedniego, z tym, że przewiduje podniesienie wysokości wartości jednego 

punktu o 1 zł. Wynagrodzenie obowiązywałoby od dnia 1 stycznia 2008 r. i najniższe 

wynagrodzenie zasadnicze wynosiłoby 650 zł w I kategorii zaszeregowania, natomiast 

wartość jednego punktu ustalona by została w wysokości 3 zł dla pracowników jednostek 

organizacyjnych działających w zakresie oświaty, nie będących nauczycielami. 

 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Zdrowia  

i Problematyki Socjalnej oraz Samorządu i Porządku Publicznego - pozytywnie zaopiniowały 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Komisje: Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Rewizyjna - nie opiniowały projektu 

uchwały. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było, w związku z czym przystąpiono do głosowania. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 
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Radny Henryk Wiejak - wnioskował na Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej, żeby 

wartość jednego punktu ustalić w wysokości 5 zł, jednakże Pan Sekretarz zapewnił, że 

następna regulacja będzie w marcu. Zapytał, czy Pan Sekretarz podtrzymuje stanowisko, 

prezentowane na posiedzeniu Komisji? 

 

Sekretarz Miasta - Marek Basaj - podtrzymał swoje stanowisko prezentowane na 

posiedzeniu Komisji. 

 

Na sesji obecny był Pan Władysław Sołopa - Prezes Zarządu Oddziału Miejskiego 
Związku Nauczycielstwa Polskiego w Dęblinie, który chciał zabrać głos w tym punkcie 

porządku obrad sesji. 

 

W drodze głosowania (14 głosami "za") Rada wyraziła zgodę na zabranie głosu przez Pana 

Władysława Sołopę. 
 

Pan Władysław Sołopa - powiedział, że Zarząd Oddziału Związku Nauczycielstwa 

Polskiego zabiegał od 3-4 lat o to, żeby zwiększyć wartość jednego punktu dla pracowników 

administracji i obsługi, pracujących w oświacie. W poprzedniej kadencji nie było odpowiedzi 

na te pisma. Podziękował, że ta sprawa znalazła się w porządku obrad sesji Rady. Zwrócił 

się, żeby projekty uchwał dotyczące oświaty przesyłać do ZNP. 

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XVI/102/2007 w sprawie ustalenia 

najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu w złotych dla 

pracowników jednostek organizacyjnych działających w zakresie oświaty, nie będących 

nauczycielami. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7c. 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
utworzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej w Dęblinie. 
 

Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawiła Pani Jolanta Pyra - 

Kierownik Warsztatów Terapii Zajęciowej w Dęblinie. Poinformowała, że konieczność 
podjęcia uchwały jest podyktowana zmianą przepisów dotyczących zasad funkcjonowania 

Warsztatów Terapii Zajęciowej, które to zmiany muszą zostać uwzględnione w Regulaminie 

WTZ. Projekt nowego regulaminu został poddany konsultacji z Pełnomocnikiem Rządu ds. 

Osób Niepełnosprawnych. Nowy regulamin jest dostosowany do możliwości 

psychofizycznych osób niepełnosprawnych - jest opracowany w taki sposób, żeby osoba 

niepełnosprawna mogła wyciągnąć z niego odpowiednie wnioski. 

 

Powyższy dokument był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta. 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Zdrowia  

i Problematyki Socjalnej oraz Samorządu i Porządku Publicznego - pozytywnie zaopiniowały 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Komisje: Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Rewizyjna - nie opiniowały projektu 

uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji nad projektem uchwały, przystąpiono do głosowania. 
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W głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 14 radnych. Jednogłośnie (14 głosami 

"za") Rada podjęła uchwałę Nr XVI/103/2007 zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7d. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany działek przy  
ul. Słowackiego. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawiła Pani Alicja 
Zwierzchowska - Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym 
Urzędu Miasta.  Powiedziała, że działki nr 1850/1, nr 1850/3, nr 1847/7 i nr 1847/9 

położone przy ul. Słowackiego są własnością prywatną. Zgodnie z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego osiedla Lipowa przeznaczone są na poszerzenie  

ul. Słowackiego oraz pod nową drogę osiedlową. Zamiana działek pozwoli na realizację 
ustaleń wynikających z planu zagospodarowania przestrzennego. 

 

Projekt uchwały  był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta. 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Zdrowia  

i Problematyki Socjalnej oraz Samorządu i Porządku Publicznego - pozytywnie zaopiniowały 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Komisje: Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Rewizyjna - nie opiniowały projektu 

uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji nad projektem uchwały, przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 14 radnych. Jednogłośnie (14 głosami 

"za") Rada podjęła uchwałę Nr XVI/104/2007 w sprawie zamiany działek przy  

ul. Słowackiego. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7e. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nr 2060 położonej przy 
ul. Stawskiej. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawiła Pani Alicja 

Zwierzchowska - Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym 
Urzędu Miasta, która poinformowała, że zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego os. Lipowa w Dęblinie działka nr 2060 położona przy ul. Stawskiej jest 

częściowo przeznaczona pod budownictwo mieszkaniowe, drogi osiedlowe oraz zieleń 
publiczną i nie może stanowić samodzielnej działki budowlanej. Ponadto działka nr 2060 

przylega bezpośrednio do działki Miasta Dęblin. Mając na uwadze realizację założeń 
urbanistycznych, zasadne jest nabycie działki nr 2060 do zasobu gruntowego gminy Miasta 

Dęblin celem tworzenia nowych terenów pod zabudowę. 
 

Projekt uchwały  był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta. 

 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Zdrowia  

i Problematyki Socjalnej oraz Samorządu i Porządku Publicznego - pozytywnie zaopiniowały 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Komisje: Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Rewizyjna - nie opiniowały projektu 

uchwały. 
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Z uwagi na brak chętnych do dyskusji nad projektem uchwały, przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 14 radnych. Jednogłośnie (14 głosami 

"za") Rada podjęła uchwałę Nr XVI/105/2007 w sprawie nabycia działki położonej przy  

ul. Stawskiej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7f. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 1449 
położonej przy ul. Spacerowej. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawiła Pani Alicja 

Zwierzchowska - Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym 
Urzędu Miasta, która poinformowała, że działka nr 1449 jest położona przy ul. Spacerowej 

obok byłej przepompowni ścieków. Zabudowana jest częściowo kanalizacją sanitarną do 

Osiedla Lotnisko. Mając na uwadze, że kanalizacja stanowi własność Miasta Dęblin zasadne 

jest uregulowanie prawa własności gruntu pod nią. Według rejestru ewidencji gruntów 

Miasta Dęblin, działka nr 1449 stanowi własność Skarbu Państwa - Agencji Mienia 

Wojskowego. Zasadne jest jej nabycie do zasobu gruntowego miasta. 

 

Projekt uchwały  był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta. 

 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Zdrowia  

i Problematyki Socjalnej oraz Samorządu i Porządku Publicznego - pozytywnie zaopiniowały 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Komisje: Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Rewizyjna - nie opiniowały projektu 

uchwały. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji nad projektem uchwały, przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 14 radnych. Jednogłośnie (14 głosami 

"za") Rada podjęła uchwałę Nr XVI/106/2007 w sprawie nabycia działki nr 1449 położonej 

przy ul. Spacerowej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7g. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  
nr LVII/352/2006 Rady Miasta Dęblin z dnia 29 czerwca 2006 r. w sprawie 
określenia zasad ustalania i poboru, terminów płatności i wysokości stawek 
opłaty targowej oraz zarządzenia jej poboru w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawiła Pani Alicja 

Zwierzchowska - Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym 
Urzędu Miasta, która poinformowała, że MZGK Sp. z o.o., która do tej pory była 

inkasentem opłaty targowej na targowisku przy ul. Niepodległości nie jest zainteresowana w 

dalszym ciągu prowadzeniem tej działalności. Ofertę swoją złożył KKS "Czarni" dlatego też 
zaistniała konieczność zmiany § 4 obowiązującej uchwały. Jeśli chodzi o wynagrodzenie za 

inkaso - na targowisku przy ul. 15 Pułku Piechoty "Wilków" - zaproponowano Radzie 

zwiększenie do 70% zainkasowanej kwoty opłaty targowej, natomiast na targowisku przy  

ul. Niepodległości - 20% zainkasowanej kwoty opłaty targowej. 
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Projekt uchwały  był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta. 

 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Zdrowia  

i Problematyki Socjalnej oraz Samorządu i Porządku Publicznego - pozytywnie zaopiniowały 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Komisje: Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Rewizyjna - nie opiniowały projektu 

uchwały. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji nad projektem uchwały, przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 14 radnych. Jednogłośnie (14 głosami 

"za") Rada podjęła uchwałę Nr XVI/107/2007 w sprawie zmiany uchwały nr LVII/352/2006 

Rady Miasta Dęblin z dnia 29 czerwca 2006 r. w sprawie określenia zasad ustalania i poboru, 

terminów płatności i wysokości stawek opłaty targowej oraz zarządzenia jej poboru w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7h   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych w Dęblinie na lata 2007 - 2014. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawiła Pani Barbara Bochyńska - Zastępca 
Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej. Powiedziała, że opracowanie i realizacja  

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych jest to zadanie własne gminy  

o charakterze obowiązkowym, umieszczone jako zalecenie w ustawie o pomocy społecznej. 

Diagnoza problemów społecznych, występujących na terenie gminy została przygotowana  

w oparciu o materiały z Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych UM, Powiatowego Urzędu 

Pracy - Filia Dęblin, Komisariatu Policji w Dęblinie, Miejskiego Domu Kultury, Miejskiej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Dęblińskiego Integracyjnego 

Stowarzyszenia Osób Niepełnosprawnych. Główne problemy poruszone w strategii to: 

ubóstwo, uzależnienia, niepełnosprawność. 
 

Projekt uchwały  był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta. 

 

Komisje:  Gospodarki Komunalnej, Zdrowia i Problematyki Socjalnej oraz Samorządu  

i Porządku Publicznego - pozytywnie zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

Komisje: Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej, Gospodarki Przestrzennej i Budżetu  

oraz Rewizyjna - nie opiniowały projektu uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

 
Radny Krzysztof Karbowski - powiedział, że wstęp tego dokumentu powinien być 
opatrzony informacją dotyczącą budowy treści tego dokumentu. Wstęp ten ma znamiona 

zakończenia, czyli pewnej formy podsumowania całości opracowania. Jeżeli chodzi o punkt 

1.1 - Charakterystyka gminy - Historia miasta - treść tej historii powinna uwzględniać przede 

wszystkim warunki społeczno - gospodarcze rozwoju Dęblina, cywilizacyjne i 

miastotwórcze. Brak jest części dotyczącej budowy i rozbudowy węzła kolejowego, bardzo 

istotnego społecznie i gospodarczo zjawiska na terenie miasta Dęblina. Zanik tej działalności 

spowodował lawinowe bezrobocie. Radny prosił o uzupełnienie tych informacji. Na str. 14 
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jest zamieszczona analiza zjawiska bezrobocia w wymiarze ostatnich 5 lat. Te lata 

podzielono na dwa okresy: -przed i -po przystąpieniu do Unii Europejskiej. Wskazano, że 

pierwszy okres obejmuje lata 2002-2003, z czym radny nie zgadza się. Proponuje, żeby ten 

okres obejmował lata co najmniej od akcesji w 1992 do 2002 r. W tym okresie bowiem miało 

miejsce potężne bezrobocie na terenie całego kraju. Zaproponował, żeby następnie 

uwzględnić okres przejściowy 2002-2003 i nie używanie , że drugim okresem są lata 2004 - 

2006, bo byłby to trzeci okres. Na stronach 14 -16 zaproponował zmianę polegającą na 

zmianie skrótu "Nr" szkoły na małe litery, gdyż skrót ten nie wchodzi w skład nazwy szkoły. 

Przy wyszczególnieniu wszystkich ośrodków kultury, organizacji pozarządowych (str. 19-20) 

powinna znaleźć się krótka charakterystyka, rozwijająca działalność, która powinna sprzęgać 
się z tą działalnością społeczną, która nie kosztuje. Ponadto w rozdziale V - Źródła 

finansowania - nie ma mowy o tym, że środkami  do realizacji ww. zadań są również środki 

własne i bogactwo poszczególnych instytucji. Poza tym te informacje, które wynikają z 

prezentacji instytucji ochrony zdrowia, szczególnie w ich podstawowej działalności - tu 

przydałaby się statystyka. Powinna być również zachowana hierarchia zachorowalności na 

poszczególne choroby społeczne - na pierwszym miejscu powinny znaleźć się choroby 

układu krążenia, a następnie choroby nowotworowe. W rozdziale II punkt 2.1 Założenia 

polityki społecznej w Gminie Dęblin jest zdanie - "Polityka społeczna państwa to nauka o 

oddziaływaniach" - co innego oznacza słowo "polityka", a co innego "nauka". To 

sformułowanie o charakterze branżowym nie jest czytelne dla czytelnika. W rozdziale V 

powinien znaleźć się punkt 5.3., który powinien brzmieć - "Środki gminne  

w zakresie corocznych budżetów" o rozwinięcie tego punktu, a także punkt 5.4. dotyczący 

działalności społecznej. Na stronie 3 powinien być wymieniony jako literatura - Program 

rozwoju turystyki. W Bibliografii strategii nie są wymienione wszystkie źródła, np. 

informacje Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych w zakresie ilości mieszkańców 

oraz powinny zostać wymienione informacje, które zostały spisane ze strony internetowej. 

 

Radny Tadeusz Oryl - w tej strategii zawarte są wszystkie aspekty, które nas dotyczą, 
ogólny cel jest zawarty. Postawił wniosek, żeby ten dokument przyjąć bez zmian. 

 
Radny Henryk Brożyna - zwrócił się do radnego Krzysztofa Karbowskiego, dlaczego 

prezentowanych dzisiaj wniosków nie przedłożył na posiedzeniu którejś z Komisji? Komisja 

Zdrowia i Problematyki Socjalnej omawiała ten dokument bardzo dokładnie. Były zgłaszane 

liczne uwagi. Na wszystkie Komisja uzyskała odpowiedź.  
 

Do zgłoszonych wniosków ustosunkował się wnioskodawca projektu uchwały - Burmistrz 

Miasta. Powiedział, że przychyla się do wniosku dotyczącego uzupełnienie w strategii 

informacji na temat kolei. Stwierdzenie, że polityka społeczna to nauka.... jest cytatem 

pewnego autora. Co do umieszczenia w bibliografii - Wydziału Spraw Obywatelskich. 

Wydział Spraw Obywatelskich - nie jest bibliografią. W bibliografii podane są zewnętrzne 

źródła, z których korzystano przy opracowywaniu tego dokumentu. Źródła finansowania są 
określone i są podzielone na unijne i krajowe. Nie można tu zawrzeć konkretnych kwot, 

ponieważ jest to dokument o pewnym stopniu ogólności i jest jakąś wytyczną do 

opracowywania budżetów na poszczególne lata. 

 

Po wysłuchaniu Burmistrza przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada przyjęła 

uchwałę Nr XVI/108/2007 w sprawie uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów 
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Społecznych na lata 2007 - 2014 dla Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. pkt 7i. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  
w budżecie Miasta Dęblin na 2007 r. 
 
Projekt uchwały ( załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk. 

Poinformował, że przedstawiany projekt uchwały zakłada zwiększenie dochodów o kwotę 
54.407 zł, z tym, że następują zmniejszenia o kwotę 13.000 zł i zwiększenia o kwotę 67.407 

zł. Dochody po zmianach wynosiłyby 38.307.903 zł. O taką samą kwotę - 54.407 zł 

wzrastają również wydatki budżetu. Zmniejsza się wydatki łącznie o kwotę 97.379 zł  

i zwiększa się o kwotę 151.786 zł. Plan wydatków po zmianach wynosi - 40.139.715 zł. 

Zmiany dotyczą wydatków bieżących. Kwota 30.800 zł zarówno po stronie dochodów  

i wydatków jest w dziale Opieka Społeczna. Środki te pochodzą z dotacji Wojewody 

Lubelskiego. 9.500 zł jest na zwiększenie wynagrodzeń, pozostałe środki są na świadczenia 

udzielane przez Ośrodek Pomocy Społecznej. W dochodach budżetu zwiększa się środki  

o kwotę 23.607 zł z tytułu refundacji poniesionych wydatków w ramach programów: 

Utworzenia Dęblińskiego Centrum Informacji oraz Rozbudowa i modernizacja infrastruktury 

teleinformatycznej Miasta Dęblin. Między działami przesunięto jeszcze 13.000 zł. 

W dziale wydatków: 

• 23.607 zł jest przeznaczone na dokształcanie i doskonalenie nauczycieli (szkolenia 

informatyczne dla nauczycieli prowadzących pracownie internetowe); 

• 42.051 zł jest przeznaczone na wypłatę wynagrodzeń dla nauczycieli przebywających 

na urlopach zdrowotnych. 

Nastąpiły przesunięcia między poszczególnymi pozycjami budżetu na łączną kwotę  
55.328 zł. 

 

Projekt uchwały  był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta. 

 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Zdrowia  

i Problematyki Socjalnej oraz Samorządu i Porządku Publicznego - pozytywnie zaopiniowały 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Komisje: Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Rewizyjna - nie opiniowały projektu 

uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji nad projektem uchwały, przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 14 radnych. Jednogłośnie (14 głosami 

"za") Rada podjęła uchwałę Nr XVI/109/2007 w sprawie prowadzenia zmian w budżecie 

Miasta Dęblin na 2007 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8. 
Informacja na temat funkcjonowania stomatologii i medycyny szkolnej  
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto Dęblin. 
 
Informację, stanowiącą załącznik do protokołu, przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław 

Włodarczyk. Powiedział m.in., że opieką stomatologiczną i medyczną objętych jest łącznie 

2413 uczniów, pobierających naukę w szkołach podstawowych, gimnazjalnych  

i ponadgimnazjalnych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Dęblin. Dyrektorzy 
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wszystkich szkół wskazali potrzebę zatrudnienie lekarza i stomatologa w pełnym zakresie 

zatrudnienia. Na dzień dzisiejszy zakres działalności medycznej i stomatologicznej  

w szkołach ograniczony jest do profilaktyki zdrowotnej. W szkołach, w których 

zorganizowana jest opieka zdrowotna zapewnione zostały wystarczające i dobre warunki 

lokalowe. Większość pomieszczeń jest w dobrym stanie technicznym i sanitarnym. 

Dyrektorzy dostrzegają potrzebę zwiększenia wymiaru zatrudnienia lekarza i stomatologa  

w swoich placówkach. Ponadto problemem jest praktyczne pozbawienie dzieci opieki 

lekarskiej i stomatologicznej we wszystkich miejskich przedszkolach prowadzonych przez 

Miasto. 

 

Opinie Komisji stałych na temat przedłożonej informacji były następujące: 

 

Komisja Gospodarki Komunalnej - pozytywnie zaopiniowała informację.  
 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - wypracowała pozytywna opinię oraz 

zaproponowała następujące wnioski: 

1) wniosek o zabezpieczenie w projekcie budżetu miasta na 2008 r. kwoty w wysokości 

50.000 zł na doposażenie gabinetu stomatologicznego w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących; 

2) wniosek o zobowiązanie dyrektorów szkół podległych gminie o wyasygnowanie  

w ramach swoich budżetów stosownych środków (np. w wysokości 5% budżetu) na 

remont i doposażenie gabinetów stomatologicznych w podległych im placówkach. 

 

Pozostałe Komisje Rady nie opiniowały powyższej informacji. 

 

Przystąpiono do dyskusji, w której kolejno głos zabierali: 

 
Radny Krzysztof Karbowski - zapytał, czy realizacja potrzeb w zakresie stomatologii  

i medycyny szkolnej w poszczególnych szkołach i placówkach oświatowych będzie możliwa 

w tej kadencji? 

 
Radny Ryszard Zarówny - powiedział, że przedstawiona informacja nie zawiera żadnych 

szacunków finansowych na realizację wymienionych potrzeb. 45% ogółu budżetu jest 

przeznaczone na funkcjonowanie oświaty. Poprosił o wskazanie konkretnego aktu 

normatywnego, który obliguje samorządy do utrzymania stomatologii w szkołach. Zdaniem 

radnego obowiązek dbania o zdrowie dzieci należy do rodziców. Podsumowując swoje 

wystąpienie, radny zgłosił wniosek, żeby na bazie lokalowej SPZOZ przy ul. Rynek 

zorganizować bezpłatny przegląd stomatologiczny dla wszystkich uczniów, np. dwukrotnie 

w ciągu roku, ze skierowaniem do ewentualnego leczenia. Tańszą formą byłoby 

dofinansowanie gabinetu stomatologicznego w SPZOZ, niż gabinetów we wszystkich 

szkołach. 

 
Radny Waldemar Warenica - nie zgadza się z wypowiedzią przedmówcy, ponieważ przy 

zaproponowanym rozwiązaniu byłby problem z dowożeniem najmłodszych uczniów. Radny 

zaproponował, żeby powołać zespół składający się z dyrektorów szkół, lekarzy z SPZOZ, 

Burmistrza Miasta, Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej oraz Komisji Oświaty, 

Kultury i Kultury Fizycznej, który przedyskutowałby ten temat. Trzeba przeprowadzić 
kalkulację finansową - jakie rozwiązanie będzie korzystniejsze dla budżetu miasta. 
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Radny Tadeusz Oryl - nie zgadza się, żeby wyposażyć gabinet w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących, ponieważ inne szkoły mogą czuć się dyskryminowane. Przychylił się 
do wniosku radnego Zarównego. 

 
Radny Henryk Brożyna - powiedział, że profilaktyka ma mieć miejsce na terenach szkół, 

gdzie powinny być robione przeglądy stomatologiczne. W szkołach jest taka sytuacja, że nie 

ma kto udzielić pierwszej pomocy. 

 

Radny Krzysztof Karbowski - poinformował, że temat funkcjonowania stomatologii  

i medycyny szkolnej zawarty jest w Programie Promocji i Profilaktyki Zdrowia na lata 2006 

-2010. Wnioskował, żeby wszystkie uchwalone przez Radę programy zacząć monitorować.  
 
Radny Adam Cenkiel - ten materiał był rozpracowywany na posiedzeniu Komisji Zdrowia  

i Problematyki Socjalnej. Zaproponował, żeby przedstawioną informację przyjąć bez zmian. 

 

Po przeprowadzeniu dyskusji przystąpiono do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych. Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada zatwierdziła informację na temat 

funkcjonowania stomatologii i medycyny szkolnej, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. pkt 9. 
Informacja Komisji Rewizyjnej o realizacji uchwał i wniosków zgłaszanych 
na sesjach Rady Miasta w V kadencji. 
 

Informację, stanowiącą załącznik do protokołu, przedstawił Pan Andrzej Gajda - 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Poinformował, że Komisja Rewizyjna zapoznała się 
że sprawozdaniem z realizacji uchwał i wniosków podjętych w okresie od 4 grudnia 2006 r. 

do 30 czerwca 2007 roku. Komisja uważa, że realizacja uchwał przyjętych przez Radę 
Miasta przebiega bez zastrzeżeń, nie wniosła żadnych uwag ani wniosków do przedłożonego 

sprawozdania. Członkowie Komisji jednogłośnie zaopiniowali pozytywnie przedłożone 

sprawozdanie i wnioskują do Rady o przyjęcie sprawozdania.  

 
W wyniku głosowania (14 głosami "za") Rada przyjęła sprawozdanie z realizacji uchwał 

Rady Miasta Dęblin podjętych w okresie od 4 grudnia 2006 do 30 czerwca 2007 r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Następnie, za zgodą Rady, głos zabrała mieszkanka Dęblina - Pani Henryka Pieńkos, która 

poinformowała, że od 1995 r. stara się o zwrot kosztów za podłączenie wody  

i  sanitariatów w lokalu komunalnym przy ul. Grunwaldzkiej. Do dnia dzisiejszego sprawa 

nie została rozpatrzona pozytywnie.  

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - wyjaśnił, że odpowiedź na podanie Pani 

Pieńkos została udzielona w terminie. Była to odpowiedź negatywna. Woda w lokalu, który 

wynajmowała Pani Pieńkos była założona na własne ryzyko, bez zgody administratora 

budynku i zwrotu za to podłączenie Pani Pieńkos nie otrzyma. 

 

Ad. pkt 10.  
Rozpatrzenie wniosku w sprawie złożonej rezygnacji z funkcji skarbnika 
miasta w związku z nabyciem uprawnień emerytalnych. 
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Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński - poinformował, że Pani Skarbnik - 

Teresa Zygan 29 sierpnia 2007 r. złożyła na ręce Burmistrza Miasta prośbę o przyjęcie 

rezygnacji z funkcji Skarbnika Miasta Dęblin z dniem 30 września 2007 r. 

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - powiedział, że zgodnie z obowiązującymi 

przepisami odwołanie skarbnika gminy następuje na wniosek Burmistrza. Taki wniosek 

został złożony i Burmistrz podtrzymuje ten wniosek na dzisiejszej sesji i wnosi o odwołanie 

Pani Teresy Zygan z funkcji Skarbnika Miasta Dęblin z dniem 30.09.2007 r. Sam fakt 

odwołania nie jest równoznaczny z rozwiązaniem stosunku pracy. Stosunek pracy rozwiąże 

się po upływie okresu wypowiedzenia. Skutkiem odwołania jest wręczenie wypowiedzenia. 

Osoba odwołana z dniem 30.09.2007 r., jeśli Rada zaakceptuje ten wniosek, przestanie pełnić 
funkcję Skarbnika. Pani Teresa Zygan - była wieloletnim pracownikiem, wcześniej 

administracji państwowej, przepracowała 44 lata. Pani Skarbnik jest nieobecna na dzisiejszej 

sesji z uwagi na udział w uroczystości rodzinnej. 

 

Radny Adam Cenkiel -zapytał, czy nie zasadne byłoby odwołanie Pani Skarbnik z końcem 

roku z uwagi na fakt, że budżet zamyka się z końcem roku, a Pani Skarbnik jest głównym 

wykonawcą budżetu?  

 

Radny Andrzej Banaś - po wielu latach pracy odchodzi się na emeryturę, taka jest kolej 

rzeczy. W takiej sytuacji znalazła się Pani Teresa Zygan. Ja z Panią Teresą przepracowałem 

23 lata, ponieważ zatrudniony zostałem w 1984 roku. W tym czasie Pani Teresa pełniła 

funkcję księgowej i przez ten okres naszej wspólnej pracy, chciałem podkreślić zawsze 

bardzo dobrą współpracę między mną jako urzędnikiem i jako radnym. Potrafiła się znaleźć 
w swojej roli zawsze przez te lata pracy przy różnych przełożonych. Skarbnik jest 

najbliższym współpracownikiem Burmistrza i odpowiada za cały budżet. Myślę, że będzie 

okazja, aby pożegnać Panią Skarbnik bardziej uroczyście. 

 
Przewodniczący RM - Ryszard Karpiński - poinformował, że uroczyste pożegnanie Pani 

Skarbnik jest planowane na następnej sesji. 

 

Radny Henryk Wiejak - podkreślił, że miał okazję i szczęście pracować z Panią Teresą 
ponad 20 lat. W tym czasie było dużo kontroli, inspekcji. Nie mniej jednak wyniki były 

zawsze pozytywne. Zasugerował, żeby odwołanie Pani Skarbnik nastąpiło w dniu  

31.12.2007 r., czyli po zamknięciu roku budżetowego. 

 

Do powyższych uwag ustosunkował się Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - który 

powiedział, że nie jest łatwo podejmować decyzje personalne. Zgadza się z sugestiami, że to 

odwołanie powinno nastąpić z końcem roku i tak miało być. Odwołanie miało nastąpić na 

sesji absolutoryjnej w kwietniu br. Wynikła jednak sprawa, że Pani Teresa w listopadzie 

nabędzie prawo do nagrody jubileuszowej i odwołanie pracownika na 3 miesiące przed 

prawem do nagrody jubileuszowej byłoby niewłaściwe. W tej chwili jest taka sytuacja, że 

rozpoczynamy prace nad nowym budżetem i  dobrze byłoby, żeby w tym uczestniczył nowy 

skarbnik. Pożegnanie uroczyste na pewno będzie. Burmistrz podtrzymał wniosek  

o odwołanie Pani Skarbnik. 

 

"Za" wnioskiem Burmistrza Miasta o odwołanie Skarbnika Miasta głosowało 7 radnych,  

1 radny był przeciw, 5 radnych wstrzymało się od głosu. Wniosek uzyskał akceptację Rady. 
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Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 7 głosami "za", przy 1 głosie przeciwnym  

i 5 wstrzymujących się Rada podjęła uchwałę Nr XVI/110/2007 w sprawie odwołania 

Skarbnika Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta, który wnioskował o rozszerzenie porządku obrad 

sesji o punkt - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Dęblin. 

Projekt uchwały nie był zamieszczony w porządku obrad, gdyż było to uzależnione od 

przyjęcia przez Radę uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta. 

 

Przystąpiono do głosowania wniosku.  

 

W głosowaniu nad wnioskiem wzięło udział 13 radnych. Jednogłośnie (13 głosami "za") 

Rada przyjęła wniosek dotyczący rozszerzenia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 

powołania Skarbnika Miasta Dęblin. 

 

Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk. 
Powiedział, że w związku z odwołaniem z dniem 30.09.2007 r. Skarbnika Miasta Dęblin- 

Pani Teresy Zygan, działając na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym złożył wniosek o powołanie z dniem 1.10.2007 r. Pani Kingi 

Barańskiej na Skarbnika Miasta Dęblin. Pani Kinga jest pracownikiem Urzędu Miasta Dęblin 

od 1997 r. Cały czas pracuje w Wydziale Finansowym w księgowości budżetowej. Ma 31 lat. 

Jest dęblinianką. Ukończyła Liceum Ekonomiczne w Puławach i Wydział Ekonomiczny 

Politechniki Radomskiej i uzyskała tytuł magistra ekonomii w 2001 r. Zarówno 

wykształcenie jak i doświadczenie predysponują Ją do tego aby pełnić funkcję skarbnika. 

Jest osobą sumienną, odpowiedzialną i  pracowitą. 
 

Przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Jednogłośnie 

(13 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XVI/111/2007 w sprawie powołania Skarbnika 

Miasta Dęblin . Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Burmistrz Miasta - podziękował Radzie za pozytywne rozpatrzenie wniosku w sprawie 

powołania Skarbnika. Złożył nowej Pani Skarbnik gratulacje. 

 

Ad. pkt 11  
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - udzielił odpowiedzi na zapytania, interpelacje  

i wnioski. 

• wniosek Pana Wiejaka o odnowienie elewacji budynku przy ul. Stężyckiej - zostanie 

to zrealizowane; 

• wniosek radnego Wiejaka o pozyskanie terenu pod cmentarz. Jest to problem,  

z którym musimy się w najbliższym czasie uporać. Dlatego już od dawna wstrzymana 

jest sprzedaż grobowców dla osób żyjących. Nie ma możliwości w tej chwili 

poszerzenia cmentarza komunalnego w istniejącym terenie. Na dzień dzisiejszy 

wybudowany zbiorniki wód opadowych blokuje tę rozbudowę. Planowana jest tam 

również droga stanowiąca przedłużenie ul. Sienkiewicza i łącząca os. Wiślana - 

Żwica z ul. Krzywą Zgodnie z zapisami w studium kierunków zagospodarowania 

przestrzennego nowy cmentarz jest przewidziany przy ul. Skotnickiego, za dawnym 
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wysypiskiem śmieci. W projekcie wieloletniego planu inwestycyjnego są 
przewidziane środki na ten cel; 

• wniosek radnego Karbowskiego w sprawie utrzymania i pielęgnacji miejsc pamięci 

narodowej. Staramy się te miejsca utrzymywać w miarę naszych możliwości. Został 

zrobiony porządek przed Dniem Wojska Polskiego i przed 1 września. Wystąpiliśmy 

do Urzędu Wojewódzkiego z wnioskami o zabezpieczenie środków w ramach 

utrzymania grobownictwa wojennego oraz zaproponowaliśmy szkołom objęcie 

opieką miejsc pamięci narodowej; 

• wniosek radnego Karbowskiego o lepsze zabezpieczenie różnego rodzaju 

uroczystości. Nie da się tych uroczystości zabezpieczyć w ten sposób, że będzie 

100% gwarancja zajścia jakiegoś zdarzenia; 

• wniosek radnego Karbowskiego dotyczący przekraczania prędkości przy  

na ul. Warszawskiej oraz wymiana znaków na tej ulicy. Jest przygotowywana 

dokumentacja na modernizację ul. Warszawskiej, Niepodległości, Kockiej. Będzie 

ruch skanalizowany, będą wysepki, nie będzie już na pewno takiej szaleńczej jazdy, 

nie będzie wyprzedzania "na trzeciego", będzie zamontowana sygnalizacja świetlna. 

Nie będziemy wymieniać przed tą modernizacją znaków czy też tabliczek z nazwami 

ulic. Po modernizacji oznakowanie drogowe będzie wykonane w ramach inwestycji, 

my natomiast uzupełnimy oznakowanie ulic; 

• wniosek radnego Karbowskiego dotyczący modernizacji szkół. W tym roku została 

zaczęta modernizacja SOSW, pewne prace zostały wykonane w Szkole Podstawowej 

Nr 2 i w ZSO. Nie ma możliwości na dzień dzisiejszy modernizacji wszystkich 

obiektów oświatowych, mimo, że każdy obiekt wymaga jakiś prac; 

• wniosek radnego Karbowskiego w sprawie usunięcia drzew na drodze w kierunku 

Moszczanki. Zostanie to wykonane w ramach modernizacji tej drogi; 

• wniosek radnego Karbowskiego o niesypanie grysu na sucho. Przy przyjętej metodzie 

remontów grysami te grysy zostaną. One nie są na sucho. Tego sypie się odpowiednio 

więcej, żeby to się "przeżarło" z tą smołą; 
• wniosek radnego Karbowskiego w sprawie przejęcia szkół powiatowych. To jest 

kolejny wniosek o wielkim ciężarze gatunkowym i finansowym. Taki wniosek 

powinien być poprzedzony głęboką analizą. Na przejęcie szkół powiatowych przez 

miasto zgodę musi wyrazić powiat. Nie jest to wniosek do rozpatrywania w tej 

chwili; 

• wniosek radnego Karbowskiego w sprawie braku odpowiedzi na wniosek o zmianę 
granic. Ta sprawa szerokiego wyjścia tego wniosku na łamach lokalnych mediów 

zaczęła się od tygodnika "Powiśle" i to nie ja ten wniosek Pani redaktor przekazałem, 

bo nawet nie dysponowałem treścią tego wniosku. Moje stanowisko w tej sprawie jest 

w protokole sesji 30.08.2007 r. Ja ten wniosek uważam za niezasadny na dzień 

dzisiejszy i nie będę się tym zajmował. Wniosek nie był kierowany do mnie, tylko do 

Rady. Sprawa tego wniosku była rozpatrywana na Konwencie i pewne ustalenia w tej 

sprawie zostały podjęte; 

• wniosek radnego Potyry w sprawie dalszego remontu ul. Staromiejskiej. Zostało to 

zgłoszone do Powiatowego Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. Została również 
zgłoszona ul. Krasickiego i  1 Maja. Jako priorytet wskazana została ulice: 

Towarowa, Michalinowska, Wolności i Kościuszki; 

• wniosek radnego Potyry w sprawie realizacji miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Żdżary I. Chodzi o drogę przy ul. Staromiejskiej. Jest problem tego 

typu, że jest nieuregulowany stan prawny, ponieważ jeden ze współwłaścicieli nie 

żyje; 
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• wniosek radnego Potyry w sprawie dewastacji ciągu pieszego przy  

ul. Niepodległości. Robi to firma, która wykonuje kanalizację. Będzie to poprawione 

i uzupełnione; 

• wniosek radnego Brożyny - w sprawie progu zwalniającego przy ul. Kowalskiego.  

W tym roku nie zostanie to zrealizowane, być może w przyszłym roku w ramach 

bieżącego utrzymania dróg. Nie możemy co 50 metrów lokalizować progów 

zwalniających; 

• wniosek radnego Banasia w sprawie lokalizacji przystanku autobusowego przy 

wiadukcie - będzie kolejne wystąpienie; 

• wniosek radnego Banasia w sprawie modernizacji ul. Podchorążych. Jest 

potwierdzenie, że droga będzie modernizowana w latach 2009-2010. Zostały zlecone 

wytyczne do projektowania. Jest przygotowywana dokumentacja na cały ten ciąg  

w granicach województwa lubelskiego; 

• wniosek radnego Banasia na temat WSOSP. Informacje na temat WSOSP są 
uspokajające. Tam się nic w tej chwili nie dzieje złego. Trwają prace nad 

wydzieleniem majątku szkoły; 

• wniosek radnego Banasia na temat zagospodarowania działek przy ul. Niepodległości 

i Kockiej. Jeśli chodzi o działkę przy ul. Niepodległości - w dniu 26.09.2007 r. 

zostało zgłoszone rozpoczęcie budowy i podany dziennik budowy. Działka przy  

ul. Kockiej - tam cały czas trwają prace projektowe, dotyczące całego obiektu; 

• wniosek radnego Banasia w sprawie uporządkowania terenu za cmentarzem Balonna 

- nie wygląda to ciekawie i prace porządkowe będą na tym terenie przeprowadzone; 

• wniosek radnego Banasia o zorganizowanie Białej Niedzieli - jest to wniosek do 

rozważenia; 

• wniosek radnego Banasia - dotyczący zdemontowania przystanku autobusowego przy 

ul. Krasickiego. Przystanek będzie do 10.10.2007 r. zamontowany; 

• wniosek radnego Kopacza w sprawie uzupełnienia brakującego znaku na 

skrzyżowaniu ul. Wiślanej, Skarżyńskiego. Wniosek zostanie skierowany do Zarządu 

Dróg Wojewódzkich. Burmistrz prosił o zgłaszanie tego typu wniosków bezpośrednio 

do Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym; 

• wniosek radnego Karbowskiego o monitorowania skrzyżowania na os. Lotnisko. Na 

ten rok sprawa monitoringu została zakończona. Więcej instalacji nie będzie, 

natomiast od przyszłego roku będzie sukcesywnie sieć kamer rozbudowywana. 

Należałoby się zastanowić nad finansowaniem tych kamer ze środków 

przeznaczonych na realizację Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych; 

• wniosek radnego Karbowskiego w sprawie postawienia tablic ogłoszeniowych na 

plakaty wyborcze oraz wydanie zakazu wieszania ogłoszeń na drzewach. Jeśli plakaty 

miejskie wiszą na drzewach proszę mi zgłaszać. Jest absolutny zakaz wieszania 

obwieszczeń miejskich i miejskich jednostek organizacyjnych na drzewach. 

Burmistrz nie przewiduje postawienia dodatkowych tablic na wybory; 

• wniosek radnego Karbowskiego w sprawie DCI - Burmistrz zwrócił się do radnego  

o skontaktowanie się z odpowiednim wydziałem w UM w celu wyjaśnienia sprawy; 

• wniosek Przewodniczącej Zarządu Osiedla "Jagiellońska - D. Krajewskiej o brak 

odpowiedzi na wniosek o utwardzenie terenu boiska. Odpowiedź na to pismo zostanie 

udzielona zgodnie z kpa - w terminie 30 dniowym. Na pewno w tym roku to zadanie 

nie zostanie wykonane. Prosił o sprecyzowanie zakresu zadania. 
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Pani Alicja Zwierzchowska - Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem 
Komunalnym - udzieliła odpowiedzi na wnioski radnego Potyry w sprawie wycięcia drzewa 

przy ul Żabiej - drzewo to jest ujęte do wycięcia. Pan radny Potyra zapytał - co się dzieje  

z drzewem, które pozostaje po wycince drzew? Zamówienia są tak realizowane, że Urząd 

zleca wycinkę drzew wraz z uprzątnięciem ściętych drzew, konarów i terenu. 

Zainteresowana osoba rozmawia z wykonawcą, Urząd już w to nie ingeruje. Są to drzewa  

o niskiej wartości opałowej. Wykonawca bardzo chętnie godzi się na odstąpienie tego 

drewna. Radny Potyra zwrócił uwagę na karpy przy ul. Niepodległości. Zostały one 

wydobyte przez wykonawcę kanalizacji i w ramach tego zadania wykonawca te karpy usunie 

i uporządkuje teren. 

Pytanie radnego Karbowskiego - dlaczego paliły się lampy przy ul. Podchorążych. Paliły się 
dlatego, że były tam prowadzone prace konserwacyjne i naprawcze. 

 
Przewodniczący RM - Ryszard Karpiński - udzielił odpowiedzi na wniosek radnego 

Karbowskiego w sprawie zmiany przynależności do powiatu i województwa oraz  

o zobowiązanie Przewodniczącego Rady Miasta o wylansowanie Posła z Dęblina. Co do 

drugiego wniosku - Przewodniczący odesłał radnego do zapoznania się z ordynacją 
wyborczą do Sejmu i Senatu RP. Co do pierwszego wniosku - był on przedmiotem obrad 

Konwentu w dniu 11.09.2007 r. i Konwent ten wniosek oddalił jako niezasadny. Pełna 

informacja na ten temat była prezentowana na sesji w dniu 13 września i odzwierciedlenie 

całej dyskusji jest zawarte w protokole. 

 

Ad. pkt 12. 
Zatwierdzenie protokołów XIV i XV sesji Rady Miasta. 
 

Jednogłośnie (11 głosami "za") Rada przyjęła protokoły XIV i XV sesji Rady Miasta. 

 
Ad. pkt 13. 
Zamknięcie sesji. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard 

Karpiński zamknął XVI sesję Rady Miasta, dziękując wszystkim za udział  w sesji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

Katarzyna Rybicka 


